
مدیرعامل باشگاه سپاهان گفت: نویدکیا به عنوان یک 
طلایی وفادار در سپاهان دوران حضورش را به عنوان مربی 

سپری می کند.
 شرایط سپاهان 

محمدرضا ساکت اظهارداشت: باید این واقعیت را بپذیریم 
که سپاهان کار جدیدی را از سال گذشته شروع  و به 

داشته های خودش توجه کرد و داشته های خودش را 
به صحنه آورده است. درواقع مربی شایسته خودش 
را که طلایی وفادار بود، به کار گرفت. طبیعی است 
که در تیم ممکن است فراز و نشیب هایی باشد. 
هیات مدیره و مجموعه باشگاه تلاش کرده تا 
هرآنچه که مدنظر مربی است را فراهم کند که 
خوشبختانه نویدکیا همیشه با همه صداقتی که 
دارد، به این موضوع اشاره کرده است. امیدواریم 
در مسیری که پیش رو است، بتوانیم با انسجام 

بهتر تیمی شرایط بهتری را ایجاد کنیم.
 فدراسیون فوتبال 

وی درباره اتفاقات اخیر پیرامون فدراسیون 
فوتبال بیان داشت: من هیچ اظهارنظر خاصی 

نمی توانم داشته باشم. فقط آنچه که برای 

خانواده مهم فوتبال اهمیت دارد، این است که ثبات و موقعیت 
تیم های ملی از همه چیز مهمتر است و همه دغدغه این موضوع 
را دارند. به هرحال ما هیچ تحلیلی بر روی آنچه که اتفاق 
افتاده است، نداریم. هیات رئیسه براساس 
آنچه که در حیطه اختیاراتش بوده، 
تصمیماتی را گرفته است. من فقط 
می توانم به عنوان عضو کوچکی از 
خانواده فوتبال، تاکیدم بر این باشد 
که مبادا در این جابه جایی ها 
و بلاتکلیفی ها و دوران موقت 
خدایی ناکرده مشکلــی برای 
تیم های ملی مردان، بانوان، فوتسال، 
فوتبال ساحلی ایجاد شود. امیدوارم 
حمایت های وزارت ورزش و دولت 
از فدراسیون به طورجدی صورت 
بگیرد تا بتواند نماد فوتبال 
ایران در عرصه بیــن المللی 

به خوبی جلو برود.
 آینده محرم 

وی درباره آینده حضور محــرم نویدکیا در 

تیم سپاهان عنوان کرد: نویدکیا مربی تیم است و مورد حمایت 
هیات مدیره و مجموعه باشگاه. نویدکیا به عنوان یک طلایی 
وفادار در سپاهان دوران حضورش به عنوان مربی را سپری 
می کند. او برنامه سه ساله را از روز اول به باشگاه داده بود و 
باشگاه هم سعی کرده با تمام وجود، هر چیزی که مدنظر او بوده 
را فراهم کند. به هرحال فراز و نشیب هایی وجود داشت که برای 
ما هم تلخ بوده ولی دلیل نمی شود ما نگاه دیگری داشته باشیم. 
ما نگاه بلندمدتی به آینده سپاهان داریم؛ هرچند موقعیت و 
شرایط  تیم سپاهان به عنوان یک باشگاه ساختارمند، ممکن 
است از حیث نتایج مطلوب کامل نباشد سیاست باشگاه این 
است که بتوانیم شرایط تیم را برای آسیا قوی تر کنیم و روی 

کیفیت فنی تمرکز بیشتری داشته باشیم.
 تیم ملی 

مدیرعامل باشگاه سپاهان در پاسخ به این پرسش که گفته 
می شود احتمالا مجمع فدراسیون فوتبال در فاصله کمی با 
جام جهانی برگزار خواهد شد و شاید این موضوع به تیم ملی 
آسیب بزند، اظهارکرد: آنچه که ما به عنوان خانواده فوتبال 
دغدغه اش را داریم این است که نباید تمرکز از روی حمایت از 
تیم ملی برداشته شود. من در جام جهانی 2018 به عنوان مدیر 
کنار تیم بودم و الان تاکید می کنم برای حضور قدرتمند در 
جام جهانی باید از الان ستاد قدرتمند با برنامه ریزی و پشتیبانی 
تدارک دیده شود. تیم ملی برای حضور در جام جهانی باید از 
هم اکنون یک سازماندهی داشته باشد. این دغدغه مهمی است 
و امیدوارم عزیزان در هیات رئیسه و میرشاد ماجدی نسبت به 

این موضوع اهتمام لازم را داشته باشند.

محمدرضا ساکت، مدیرعامل »سپاهان«:

فراز و نشیب های »سپاهان« برای ما هم تلخ بود 
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دیدگــــــاه
سیرصعودی استقلال قابل انکار نیست 

تیم های سرخابی پایتخت دیدارهای این هفته خود را در 
لیگ برتر با برتری پشت سر گذاشتند. تفکرات تاکتیکی فرهاد 
مجیدی در استقلال جاافتاده و این تیم برخلاف بازی های 
اخیر در مصاف با تراکتور علاوه بر آنکه به پیروزی رسید، 
بازی زیبایی هم انجام داد. البته آبی پوشان هنوز کار دارند تا 
تیم کامل تری شوند و بازی های بهتری انجام دهند اما سیر 
صعودی این تیم را نمی توان انکار کرد. استقلال در کارهای 
تدافعی و هجومی کمتر دچار نقص می شود و ضمن ارائه 
برنامه های تدافعی خوب و حساب شده که به رقبا فرصت 
نمی دهد در خلق موقعیت و ایجاد فرصت گلزنی روی دروازه 
حریفان نمایش مطلوبی دارد. اضافه شدن بازیکنان جدید 
هم به مرور اثر خود را در این تیم نشان خواهد داد و این تیم 
با چنین روندی مدعی اول قهرمانی خواهد بود. در مورد 
پرسپولیس باید بگویم بازی خوب و باکیفیتی را از سوی 
سرخپوشان دیدیم و نماینده اراک هم بالاتر از حد انتظار 
ظاهر شد. پرسپولیس مالکیت توپی بیشتری داشت و طبیعتا 
صاحب فرصت های گلزنی بیشتری شد. در مقابل آلومینیوم 
هم صاحب موقعیت بود و به خصوص در 20 دقیقه ابتدایی 
نیمه دوم تیم برتر زمین نشان داد، اما در استفاده از فرصت های 
خود ناکام بود. تعویض خوب یحیی گل محمدی که حامد 
پاکدل را به جای سعید آقایی وارد زمین کرد، آهنگ بازی را به 
سود پرسپولیس عوض کرد و این تیم توانست به گل برتری 
دست یابد. در ادامه آمدن سیدجلال حسینی باعث استحکام 
خط دفاعی این تیم شد و رضا اسدی هم در دقایق کوتاهی که 
در زمین حضور داشت مثمرثمر بود و زننده گل دوم تیمش 
نام گرفت. رامین رضاییان هم با اضافه شدن به پرسپولیس 
سمت راست این تیم را بیمه کرد و وحدت هنانوف ثابت کرد 
بازیکن آینده داری است. پرسپولیس با عملکردی مشابه دیدار 
با آلومینیوم بخت زیادی برای کسب ششمین جام قهرمانی 
دارد. سپاهان اما به عنوان نماینده ریشه دار اصفهان با وجود 
آنکه بازیکنان بسیار خوبی دارد اما هماهنگی کامل در این تیم 
دیده نمی شود و مهره های تهاجمی محرم نویدکیا به اندازه 
کافی فرصت طلب نیستند. این تیم 11 امتیاز با صدرجدول 
فاصله دارد و در 12 هفته باقیمانده فرصتی برای ازدست دادن 
امتیاز ندارد. بازی های این تیم با استقلال و پرسپولیس 
تکلیف قهرمانی را تا حدود زیادی مشخص می کند و باید 
دید سرخابی ها به چنین حریف مهمی که در رتبه سوم 
جدول جای دارد، امتیاز می دهند. اگر روند سپاهان کماکان 
پرفرازونشیب باشد دیدارهای این تیم با استقلال و پرسپولیس 
فقط در قهرمانی سرخابی ها تاثیر دارد و برای این تیم تنها 

برای کسب سهمیه آسیا ارزش پیدا می کند. 

تسنیم: باشگاه الغرافه قطر وضعیت مصدومیت هافبک 
ایرانی خود را تشریح کرد. این تیم در حالی در مرحله 
یک هشتم نهایی جام امیر قطر موفق شد با نتیجه 4 بر صفر 
بر الخریطیات غلبه کند و راهی دور بعد رقابت ها شود که 
سعید عزت اللهی در این بازی با تصمیم آندره آ.استراماچونی 
در ترکیب اصلی الغرافه بود، اما دچار مصدومیت شد. باشگاه 
الغرفه با انتشار بیانیه ای رسمی در تشریح وضعیت مصدومیت 
هافبک ایرانی خود اعلام کرد؛ سعید عزت اللهی که در بازی با 
الخریطیات دچار مصدومیت شد، از ناحیه رباط جانبی خارجی 
دچار آسیب دیدگی درجه یک شده است. باشگاه الغرافه مدت 
زمان دوری بازیکن ایرانی خود از میادین فوتبال را مشخص 
نکرده است، اما چنین مصدومیتی معمولا به سه تا چهار هفته 

زمان برای ریکاوری نیاز دارد. 

فوتبــالداخلــی

محمودکلهر
کارشناس فوتبال 

سیدرضا صالحی امیری؛ رئیس کمیته ملی المپیک در 
خصوص موضوع ادغام بودجه کمیته ملی المپیک و وزارت 
ورزش گفت: در موضع رسمی کمیته ملی المپیک مخالفت 
با ادغام بودجه است و دلایل محکم خود را کتبا و شفاها 
به مجلس، سازمان برنامه بودجه و کمیسیون فرهنگی و 
کمیسیون تلفیق منعکس کردیم . سوال ما این است که با 
ادغام بودجه کمیته ملی المپیک و وزارت ورزش چه مشکلی از 
ورزش حل می شود ولی کسی تا حالا به این سوال پاسخ نداده 
است. کمیته ملی المپیک اعلام می کند هیچ مشکلی از ورزش 

کشور حل نمی شود بلکه افزوده می شود. نکته دوم اینکه اگر 
هدف طراحان این طرح ایجاد نظارت است حتما باید بدانند و 
اگر نمی دانند امروز بدانند که نهادهای نظارتی از جمله دیوان 
محاسبات و بازرسی کل کشور به صورت تمام وقت سالیان سال 
است در کمیته مستقر هستند و نظارت دارند. وی افزود: کمیته 
ملی المپیک نهاد بین المللی با هویت غیردولتی و مستقل است، 
ارجاع بودجه آن به نهاد دیگر یعنی وزارت ورزش باعث تبعات 
در سطح بین الملل و داخل خواهد شد. اگر مفهوم نظارت، 
نظارت داخلی و فنی است، براساس اساسنامه مصوب کمیته 

ملی المپیک در دولت، مجلس و شورای نگهبان، مسئولیت 
هدایت، نظارت و راهبری و اعزام کلیه تیم های اعزامی به 
رویدادهای المپیک و... از اختیارات کمیته است. یکی از وظایف 
ما نظارت بر تیم های ملی است و ما مرکز نظارت بر تیم های ملی 
را داریم. وی در خصوص تصمیمش برای شرکت در انتخابات 
گفت: تا امروز تصمیم به ثبت نام ندارم. صالحی امیری در مورد 
ورود نکردن به اساسنامه فدراسیون ها، بیان داشت: ما در جریان 
فرآیند تصویب اساسنامه و آیین نامه های مرتبط با آن نبوده و 
نیستیم، چون در جریان روند تصویب نبودیم امکان قضاوت 
نداریم و سیاست سکوت اختیار کردیم. صالحی امیری افزود: 
باور داشته و دارم که وفاق و همدلی بین 2 دستگاه کمیته ملی 
المپیک و وزارت ورزش اولویت اول ماست و تا زمانی که روی 

این صندلی هستم با وزارت ورزش مناقشه نمی کنم . 

سیدرضا صالحی امیری:

با وزارت ورزش وارد مناقشه نمی شوم

آرمــان ملی: پس از عزل »شهاب الدین 
عزیزی خادم« از ریاست فدراسیون فوتبال 
افرادی که تا دیروز در صف نخست حامیان وی 
قرار داشتند، حالا در چرخشی سوال برانگیز 

در اوج ناباوری به انتقاد تند از وی پرداختند. 
 صحبت اولیه اولیایی 

کاظم اولیایی، عضو کمیته استیناف صدور 
مجوز حرفه ای فـــدراسیون فوتبال آبانماه 
گذشته درباره اینکه چطور مجوز حرفه ای دو 
باشگاه استقلال و پرسپولیس صادر شده است، 
عنوان داشت: وزیر ورزش وجوانان و رئیس 
فدراسیون فوتبال به کمیته استیناف صدور 
مجوز حرفه ای قول داده و گفتند مصلحت است 
که زمانی سه ماهه به این باشگاه ها داده شود 
تا مشکل شــان را حل کنند. کمیته استیناف 
هم براساس اختیار خود این تصمیم را گرفته، 
چون اگر کمیته استیناف رأی قبلی را تایید 
می کرد آقایان باید به دادگاه CAS می رفتند 
و شکایت می کردند، چون مقام بالاتر از کمیته 
استیناف فقط دادگاه CAS است. درست نبود 
که این پرونده به دادگاه CAS برود و به نظرم 
آقای مصطفوی رئیس کمیته استیناف صدور 

مجوز حرفه ای تصمیم درستی گرفت. 
 انتقاد سرپرست پرسپولیس 

باشگاه  وقت  سرپرست  صدری،  مجید 
پرسپولیس دی مــاه گذشته و پس از حذف 
پرسپولیس از رقابــــت های لیگ قهرمانان 
آسیا افزود: ما در این خصوص هیچ کوتاهی 
نکردیم اما باید به کاظم اولیایی )عضو کمیته 
صدور مجوز حرفـــه ای فدراسیون فوتبال( 
تبریک بگویم چرا که از همان ابتدا به دنبال 
حذف ما بود و الان خودش باید پاسخگوی 
هواداران پرسپولیس باشد. وی ادامه داد: 
تلاش بسیاری را انجام دادیم تا دچار این 
مساله نشویم اما اولین گزارش های این عضو 
کمیته صدور مجوز حرفه ای فدراسیون فوتبال 
موجب شد تا امروز درگیر مشکلات عدیده 
شویم. وی افزود: بسیاری از موارد مطرح 
شده به دوره زمانی فعالیت ما بازنمی گردد و 
مربوط به سال های قبل است. ما سه ماه زمان 
داشتیم و یک میلیارد هم جریمه شدیم اما 
بازهم همان شد که نباید می شد. سرپرست 

باشگاه پرسپولیس خاطرنشان کرد: هر کاری 
لازم بود را انجام دادیم، سجادی به عنوان 
وزیر ورزش و عزیزی خادم به عنوان رئیس 
فدراسیون فوتبال تلاش کردند. وی تاکیدکرد: 
از AFC می پرسم اگر زمان مشخص شده 
توسط کمیته استیناف که نماینده شما بود 
مورد قبول نیست، چرا ما را سرکار گذاشتید؟ 
صدری گفت: باشگاه پرسپولیس بیش از 
۵0 میلیون هوادار دارد، آنها می گویند ما 
بدهکاریم اما پول هایی که طلب داریم را چرا 
به ما نمی دهند؟ سه میلیون و 400 هزار دلار 
باشگاه بلوکه شده و در این مدت بیش از 40 
بار نامه نوشتیم که پول ما را آزاد کنند. اگر این 
مساله حل می شد الان هیچ بدهی نداشتیم و 

نخواهیم داشت. 
 صحبت های جدید! 

با عزل شهاب الدین عزیزی خادم از ریاست 
فدراسیون فوتبال عجیب ترین اتفاق ممکن 
در بدنه مدیریتی فوتبال ایران در حال رخ دادن 
است به شکلی که افرادی که تا دیروز در صف 
نخست حامیان وی قرار داشتند حالا در 
چرخشی سوال برانگیز در اوج ناباوری به انتقاد 
تند از وی پرداختند و در برابر دوربین های 
تلویزیونی عزیزی خادم را فاقد تجربه کافی 
فوتبال معرفی  برای مدیریت فدراسیون 
می کنند. »میزان« نوشت: »کاظم اولیایی، 
عضو کمیته بدوی صدور مجوز حرفه ای 
فدراسیون فوتبال که تا پیش از عزل رئیس 

فدراسیون فوتبال از عملکرد مجموعه مدیریتی 
حاکم بر فوتبال ایران حمایت و مقصر اصلی 
حذف استقلال و پرسپولیس از لیگ قهرمانان 
آسیا را مدیران 2 باشگاه معرفی می کرد، 
پس از اینکه هیات رئیسه با رای قاطع رئیس 
فدراسیون فوتبال را از مسئولیت خود خلع 
کردند در نخستین روز شروع به کار سرپرست 
جدید ترجیح داد از مدیریت عزیزی خادم انتقاد 
کند تا خود را با جریان منتقد همراه نشان دهد. 
با این تفاسیر باید منتظر تغییر موضع رئیس 
کمیته استیناف صدور مجوز حرفه ای نیز 
باشیم، چرا که داریوش مصطفوی نیز هم قدم 
با اولیایی در پروسه حذف از عزیزی خادم و 
فدراسیون فوتبال حمایت کردند در حالی که 
وزیرورزش، مدیران استقلال و پرسپولیس 
و بسیاری از منتقدان نقش کمیته بدوی و 
استیناف مجوز حرفه ای در حذف این دو تیم 
را بسیار پررنگ می دانستند و تاکید داشتند 
پس از عدم تایید و سپس تایید مجدد مدارک 
ارسالی حساسیت های کنفدراسیون فوتبال 
آسیا در این موضوع بسیار جدی و باعث 
شد کنفدراسیون فوتبال آسیا رای حذف 
دو نماینده با سابقه فوتبال ایران شود.« اما 
صحبت های اولیایی پس از عزل عزیزی خادم 
چیست؟ وی گفت: »آقای عزیزی خادم زحمت 
خود را کشید اما نتوانست به وعده هایی که 
زمان انتخابات داده بود، در این یکسال به 
آنها عمل کند و طبیعتا اساسنامه فدراسیون 

فوتبال این اجــازه را به هیات رئیسه می دهد 
که بتوانند درباره عملکرد این فرد قضاوت و 
در مورد آینده آن تصمیم بگیرند. به هرحال 
با فضایی که اکنون به وجود آمده، بسیاری 
از اتفاقات پوشیــده نمی ماند و افراد مدخل 
در کار با توجه به مفاد اساسنامه فدراسیون 
فوتبال موفق شدند کسی را از سمتش تعلیق 
کنند که وعده هایی که داده بود عملی نشده و 
بخشی از عملکردش هم مبهم بود.« اولیایی 
اضافه کرد: »البته برای پیشرفت فوتبال 
ایران، فقط نباید به همین بخش از ظرفیت در 
اساسنامه بسنده کنیم و باید عملکرد اعضای 
فدراسیون فوتبال ایران طبق اساسنامه باشد؛ 
از تعیین تکلیف بدهی و مالکیت تیم ها مثل 
استقلال و پرسپولیس گرفته تا انتصاب روسای 
کمیته های مختلف فدراسیون فوتبال مثل 
کمیته اخلاق، انضباطی بدوی و استیناف. 
اینها می تواند حرکت خوبی در فوتبال ایران 
باشد و به هرحال ما باید سعی کنیم حداقل 
در اداره فوتبال طبق استانداردهای جهانی 
پیش برویم و خودمان را در این راه به سطح 
دنیا برسانیم رعایت استانداردهای بین المللی 
فوتبال می تواند در باشگاه های کشور و خصوصا 
استقلال و پرسپولیس هم رخ دهد و شرایط 
این دو تیم را بهتر کند زیرا فقط خواجه 
حافظ شیرازی از شرایط و بدهی های این دو 
تیم خبر ندارد و آن هم ثمره مدیریت اشتباه 
این چند سال گذشته بوده است. فوتبال و هر 
بخش دیگر نهادهای مختلف کشور ما نیاز 
به چنین تغییراتی دارد و من این را مثبت 
می دانم.« مدیرعامل پیشین استقلال در 
پایان در خصوص انتخاب »ماجدی« به عنوان 
سرپرست جدید فدراسیون فوتبال توضیح داد: 
»ماجدی با توجه به داشتن مسئولیت آقایان 
»اصولی« و یا حتی »سراج« و... انتخاب خوبی 
برای این سمت بود زیرا هم سابقه بازی کردن 
در سطح باشگاهی و ملی دارد و هم سابقه 
مربیگری و هم سابقه مدیریت در فوتبال را 
دارد. اینکه یک نفر از جنس همین فوتبال در 
راس امور قرارگرفته، اتفاق مثبتی است که 
امیدوارم »ماجدی« در این مسئولیت موفق 

باشد.« 

تیم ملی اگرچه با »اسکـــو« صعود خــود 
را به جام جهانی قطعی کرد اما راه سختی در 
پیش دارد. حسین فرکی در این خصوص 

صحبت کرد. 
 چه امکاناتـــی باید برای تیم ملی 
فوتبال ایران فراهم شود تا بتواند از 

دورگروهی صعود کند؟
 فوتبال ایــران شرایط و مسیرش چندان 
چشمگیر نبوده و مشخص نیست برای آینده 
باید چه پیش بینی های انجام شود. با توجه به 
اینکه تحریم هستیم و شاید همین امر موجب 
شود تا شرایط خوبی برای آماده سازی تیم ملی 
فراهم نشود. تنها امید در بین کادرفنی و 
بازیکنان وجود دارد تا در جام جهانی 2022 
قطر معجزه کنیم. اما موضوعی که از همه 
دلگرم کننده تر است، صعود به جام جهانی 
با توجه به زحماتی که کادرفنی و بازیکنان 
کشیدند و خوشبختانه مردم خوشحال هستند. 
 عملکرد »اسکو« را چگونه ارزیابی 

می کنید؟
این مربی کروات به همراه کادرفنی اش هیچ 
بازی را نبــاخته است. همچنین سریع ترین 
صعود به جام جهانی را در این دوره از مسابقات 
مقدماتی داشتیم که این آمار بسیار خوبی 
است. البته ملی پوشان به بهترین شکل برای 

پیروزی تلاش کردند و جنگیدند.
 در خصــوص دیدار با کره جنوبی 

چه نظری دارید؟
کره جنوبی تنها تیمی بود که در این گروه 
مقابل ایران، آن هم در تهران عملکرد خوبی 
داشت. آنها در آن بازی، شانس داشتند تا بازی 
را ببرند، بازی با کره جنوبی در سئول بسیار 
حیاتی است و حساسیت بالایی دارد، زیرا آنها 
می خواهند در بالاترین سیدبندی قرعه کشی 

جام جهانی قرار بگیرند. 

گفـــتوگـــو

ارسلان: حس بدی از بردن  
»عبدولی« داشتم

ایسنا: ملــی پوش پیشین کشتی فرنگی 
ایران با بیان اینکه از شکست یک ایرانی در 
مسابقات بلغارستان حس بدی داشته است، 
گفت: سرمــربی خوبی در تیم ملی صربستان 
داریم و او برخلاف برخی مربیان ایرانی، من 
را بازیچه خــود قرار نمی دهد. علی ارسلان 
درباره کسب مدال طلای تورنمنت بلغارستان 
پس از قبــول تابعیت صربستان، اظهارکرد: 
مسابقات از سطح خیلی بالایی برخوردار بود 
و در وزن من نیز مدال داران جهان و المپیک 
حضور داشتند. زویدزه گرجستانی که در 
مسابقات جهانی نروژ به مدال برنز رسیده 
بود، در این رقابت ها مغلوب کشتی گیری شد 
که در نیمه نهایی مقابل من شکست خورد. 
بولکوادزه نیز که مدال برنز المپیک را داشت 
در این وزن به عنوان سومی رسید. در رقابت 
فینال نیز مقابل حریف مجارستانی که نایب 
قهرمان امیدهای جهان بود و سال گذشته نیز 
نفر نخست رنکینگ بود به برتری رسیدم و با 
لطف خدا قهرمان شدم. ارسلان درباره شکست 
۹ بر صفر علیرضا عبدولی در این مسابقات و 
حس خود پس از برتری مقابل کشتی گیر 
ایران، گفت: واقعا وقتی که به این پیروزی 
رسیدم حس بدی داشتم و خوشحال نبودم اما 
به هرحال شرایط به شکلی رقم خورد که مجبور 
باشم مقابل کشتی گیران هموطنم قرار بگیرم. 
علیرضا عبدولی کشتی گیر خوب و آینده داری 
است و در رده جوانـــان کشتی می گیرد. با 
برادران او، سعید و کرامت عبدولی هم تلفنی 
صحبت کردم. فکر می کنم این موضوع دیگر 
در بین ورزشکاران جاافتاده و کشتی گیران هم 
حرفه ای فکر می کنند. همه ما ایرانی هستیم و 

ریشه در این آب و خاک داریم. 

خارجازمستطیلسبز

حسین فرکی: 
 در جام جهانی 
 2022 امید به 

معجزه داریم! 

خـــبر
ماجدی: در فدراسیون رنگی 
جز پرچم ایران نخواهیم داشت

جمعی از اعضای هیات رئیسه فدراسیون 
فوتبال ایران، به منظور پیگیری امور جاری 
و برنامه ریزی برای دوره سرپرستی با میرشاد 
ماجدی دیدار و گفت وگو کردند. در این 
جلسه اعضا ضمن تبریک و آرزوی موفقیت 
برای سرپرست جدید، حفظ آرامش و امنیت 
خاطر تیم های ملی در رده های مختلف، 
به خصوص تیم ملی بزرگسال در آستانه 
جام جهانی فوتبال را اولویت شماره یک این 
فدراسیون اعلام کردند. سیدمیرشاد ماجدی 
ضمن تشکر از اعتماد اعضای هیات رئیسه در 
انتخاب او به عنوان سرپرست، تاکیدکرد: در 
این مقطع به طور ویژه نیازمند هم افزایی و 
مشورت همه دلسوزان ورزش و پیشکسوتان و 
کارشناسان و خبرگان فوتبال کشور هستیم و 
این اطمینان خاطر را به خانواده بزرگ فوتبال 
ایران می دهیم که نهایت دقت و حساسیت 
را نسبت به مسائل به کار خواهیم گرفت 
و ان شاءا... دوره درخشانی را در کنار هم 
خواهیم ساخت. ماجدی افزود: امروز همه 
ما، فارغ از هر رنگ و دسته بندی باید به فکر 
موفقیت و اهتزاز پرچم 3 رنگ کشور عزیزمان 
باشیم و در فدراسیون رنگی جز رنگ پرچم 
جمهوری اسلامی ایران وجود نخواهد داشت. 

چرخش پس از عزل رئیس فدراسیون فوتبال

»اولیایی« منتقد جدید »عزیزی خادم«! 

      چهره 
منوچهر صفــروف با اصلاح صورت خود چهره 
جدیدی پیدا کرده است. صفروف پیش از این با صورتی  
که پوشانده از ریش بود، حتی بیش از سنش نشان 
می داد اما حالا با اصلاح صورت، چهره جدیدی را به 

خود گرفته است. 

        پرش
علیرضا جهانبخــش بازیکن تیم فوتبال فاینورد 
هلند است و روزجمعه در تمرینات گروهی این تیم 
حضور داشت. پرش بلند جهانبخش در تمرینات توجه 
کادرفنی تیم را به خود جلب کرد و حتی سوژه صفحه 

اینستاگرامی باشگاه فاینورد شد. 

             سایپایی ها 
3 بازیکن سایپایی که فرهاد مجیدی به دنبال جذب 
آنها بود، ابوالفضل جلالی، امیرحسین حسین زاده 
و آرمان رمضانی از سایپا به جمع آبی پوشان اضافه 
شدند و رمضانی بعداز حضور در پرسپولیس، تصمیم به 

پیوستن به جمع استقلالی ها گرفت. 

ت
شــ

سنو
عک

 مهاجم پیشین منچسترسیتی از علاقه اش برای همراهی 
تیم ملی آرژانتین در جام جهانی 2022 سخن گفت. سرخیو 
آگوئروی 33 ساله که تابستان گذشته از منچسترسیتی جدا 
شد و به بارسلونا پیوست، به دلیل بروز مشکل قلبی در تاریخ 
30 اکتبر و در جریان مصاف تیم های بارسلونا و آلاوس برایش 
رخ داد و به خاطر امکان بروز نارسایی مجدد قلبی تصمیم به 
آویختن کفش هایش گرفت. این مهاجم آرژانتینی حالا از 
برنامه اش برای همراهی آلبی سلسته در جام جهانی 2022 
سخن می گوید. آگوئرو که 101 بازی ملی و 41 گل زده با 
پیراهن آرژانتین در کارنامه  حرفه ای اش به ثبت رسیده، افزود: 
من به جام جهانی قطر خواهم رفت. ما ملاقاتی )با مسؤلان 
فدراسیون فوتبال آرژانتین و اسکالونی( خواهیم داشت. 
می خواهم در جام جهانی 2022 باشم. ایده پیوستن من به 
کادرفنی تیم ملی آرژانتین مطرح است. من با اسکالونی و 
چیکوی تاپیا )رئیس فدراسیون فوتبال آرژانتین( هم در این 
خصوص صحبت کردم. ما باید این ایده را امتحان کنیم. مهاجم 
پیشین تیم های اتلتیکومادرید، منچسترسیتی و بارسلونا که 
سابقه سه دوره حضور در جام جهانی را دارد، صحبت های خود 
را اینطور ادامه داد: می خواهم در جام جهانی قطر کنار تیم ملی 
آرژانتین باشم اما چه اتفاقی خواهد افتاد؟ واقعیت این است 
که من به جام جهانی قطر می روم، کنار بازیکنان خواهم بود و 
تمرین خواهم کرد. مشکلی هم از این بابت نیست و مشخص 
است که به آنجا خواهم رفت. اگر این اتفاق با تیم ملی آرژانتین 
نیفتد، خودم به آنجا خواهم رفت و کنار بچه ها 
خواهم بود و به آنها کمی انگیزه خواهم داد. 
سرخیو آگوئرو در بخش دیگری از صحبت هایش 
با اشاره به شانس بالای موفقیت تیم ملی 
آرژانتین در جام جهانـــی پیــش رو 
خاطرنشان کرد: زمانی که تیم ملی 
آرژانتین فاتح کوپاآمه ریکا شد، 
تیم اعتمادبه نفس بالایی داشت. 
به نظرم این هم مهم اســـت که 
اسکلونی حالا تیم را بهتر می شناسد. 
او سابقه بازی و دستیار مربی بــودن در 
جام های جهانی را دارد که این روی 
عملکرد تیم ملی در جام جهانی 2022 

قطر تأثیرگذار خواهد بود.

بیــنالمــلل

 


